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Daarvoor hebben we geen 
speciale talenten of capaciteiten 

nodig. God schenkt ons zijn Geest. 
En met de gaven van de Geest 
ontvangen we de kracht en de 
wijsheid om het goede te doen 

of te zeggen. 

Hij is altijd met ons met zijn 
oneindige liefde.

Deze Bijbektekst komt uit een brief van 
de apostel Paulus. 

Hij schrijft aan zijn leerling Timoteüs. 
Maar het is ook bedoeld voor alle 

christenen van toen en nu.

“GOD HEEFT ONS 
ZIJN GEEST GEGEVEN. 

NIET OM BANGE MENSEN 
VAN ONS TE MAKEN, 

MAAR MOEDIGE MENSEN, 
VOL LIEFDE EN GEDULD.”

2 Timoteüs 1,7

«HET EVANGELIE IS VOOR IEDEREEN. 

BEN NIET BANG OM CHRISTUS IN 
IEDERE OMGEVING TE BRENGEN,
TOT AAN DE BUITENSTE GRENZEN 
VAN HET BESTAAN,
OOK NAAR DIEGENEN DIE ONS VER 
VERWIJDERD LIJKEN, 
ONVERSCHILLIG.
DE HEER IS OP ZOEK NAAR IEDEREEN,

HIJ WIL DAT ALLEN DE WARMTE 
MOGEN VOELEN VAN ZIJN 
BARMHARTIGHEID EN 
VAN ZIJN LIEFDE».

Paus Franciscus  - WERELDJONGERENDAGEN 
Rio de Janeiro, 28 juli 2013

We hoeven nergens bang voor te 
zijn, maar mogen leven naar het 

grote gebod dat Jezus ons 
gegeven heeft:
God liefhebben 

en onze naasten liefhebben.

Soms moeten we hiervoor een 
extra stap zetten, bijvoorbeeld 
onze verlegenheid overwinnen. 
Maar we mogen goede moed 

hebben om zijn boodschap van 
liefde aan iedereen 

door te geven!

Ik denk echter dat een verenigde 
wereld waar vrede heerst wel 
mogelijk is, ook al wordt op internet 
en TV vaak het tegendeel 
gepresenteerd. 

Ik herinner mij een periode waarin 
sommigen zonder reden onaardig 
tegen mij begonnen te doen. 
Ieder van hen heb ik in mijn gebed 
aan God toevertrouwd. 
En ik verzon daden van liefde om te 
laten merken dat ik niets tegen hen 
had: iets geven, een keertje opbellen, 
bij iemand thuis langs gaan...
Soms kostte me het ook moeite 
maar ik voelde dat Hij mij de kracht 
gaf om door te gaan.

Na een tijdje begonnen ze weer 
met me te praten en me te groeten. 
We zijn weer vrienden aan het 
worden.
Ik ben ervan overtuigd dat we een 
wereld van vrede kunnen opbouwen
als ieder van ons van binnen 
verandert.

Ervaring van Kheder

Alle kinderen van mijn leeftijd in 
mijn land hebben nog nooit 
vrede meegemaakt omdat we 
geboren en opgegroeid zijn in 
een periode van oorlog. 
In het hart van velen is er geen 
hoop meer dat de wereld beter 
zal worden.


